IBDAR BANK B.S.C. (CLOSED)

FORM OF PROXY ANNUAL GENERAL MEETING OF THE SHAREHOLDERS

(مقفله) ((ش.م.ب)	ار (إبدا	۷	مصرة	

نموذج التوكيل لاجتماع الجمعية العمومية السنوية العادية للمساهمين

I/We					holder of
	eq	uity share	es of Ib	dar Bar	nk B.S.C.
(Closed)	("the	Bank")	he	reby	appoint
			, or	failing	him/her
		, as my	/our no	minee/a	uthorised
representat	ive, to r	epresent	me/us	in the	: Annual
General Mo	eeting ("A	GM") of	the sha	areholde	rs of the
Bank for the	e year end	ded 31 De	ecembe	r 2016 to	o be held
on Thursda	ıy, 11 Ma	y 2017, a	t 10:00	am at	Sheraton
Hotel, Mar	nama, Kii	ngdom of	f Bahr	ain and	at any
adjourned i	meetings,	to the sa	me ex	tent and	with the
same power	er as if the	undersig	ned we	ere prese	ent at the
said meetin	g or such	adjournm	ent the	reof.	

أنا/نحن والذي/الذين أملك/نملك والذي/الذين أملك/نملك المصرف") ("المصرف") أعين/نعين بموجبه أو في حال غيابه/غيابها المرشح/المعتمد لتمثيلي/لتمثيلنا في اجتماع الجمعية العمومية السنوية ("الجمعية العمومية السنوية") لمساهمي المصرف للسنة المنتهية في 10 ديسمبر 2016 المقرر عقده يوم الخميس 11 مايو 2017 في الساعة البحرين وفي أية اجتماعات مؤجلة، بالمدى نفسه وبالصلاحيات نفسها المؤجل له.

Without limiting the general authorization and power hereby given, the persons named above are specifically directed to vote as indicated below in respect of the shares registered in my/our name. (Please refer to point 5 in the notes in order to fill the table below).

وبدون تقييد للتفويض العام والصلاحيات الممنوحة بموجبه، فإن الأشخاص المذكورين أعلاه يُوجَّهون على وجه التحديد للتصويت على النحو المبين أدناه فيما يتعلق بالأسهم المسجلة باسمي/اسمنا. (يرجى الرجوع إلى البند رقم 5 في الملاحظات لملء الجدول الوارد أدناه).

Agenda Item		التصويت على بند جدول الأعمال Vote for the Agenda Item			بند جدول الأعمال	
		مع In Favour	ضــد Against	امتناع عن التصويت Abstain		
1)	Appoint a Chairman of the meeting				1) تعيين رئيس للاجتماع.	
2)	To present and approve the minutes of the previous AGM held on 28 April 2016.				2) عرض واعتماد محضر اجتماع الجمعية العمومية السنوي السابق المنعقد بتاريخ 28 أبريل 2016.	
3)	To discuss and approve the report of the Board of Directors on the activities of the Bank for the financial year ended 31 December 2016.				(3) مناقشة واعتماد تقرير مجلس الإدارة حول نشاطات المصرف للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2016.	
4)	To consider and acknowledge the report of the Shari'ah Supervisory Board for the financial year ended 31 December 2016.				4) الاستماع إلى تقرير هيئة الرقابة الشرعية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2016.	
5)	To consider and acknowledge the report of the external auditors on the consolidated financial statements of the Bank for the financial year ended 31 December 2016.				 الاستماع إلى تقرير مدققي الحسابات الخارجيين عن البيانات المالية الموحدة للمصرف للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2016. 	
6)	Discussion and approval of the consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2016.				 6) مناقشة وإعتماد البيانات المالية الموحدة المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2016 والتصديق 	

7) To discuss and approve the corporate governance report of the Board for the financial year ended 31 December 2016 in accordance with the regulations of the Central Bank of Bahrain and Corporate Governance Code.		7) مناقشة وإعتماد تقرير مجلس الإدارة حول حوكمة الشركات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2016 بما يتوافق مع أنظمة مصرف البحرين المركزي وقانون حوكمة الشركات والتصديق عليه.
8) To notify the resignation of Dr Ahmed Al Balooshi as a member of Board of Directors of the Bank and the appointment of Dr Mohamed Kameshki as a member of Board of Directors of the Bank who came next in the number of votes in the latest board election.		8) الإشعار باستقالة الدكتور/ أحمد البلوشي كعضو في مجلس إدارة المصرف وتعيين الدكتور/ محمد كمشكي والذي يليه في عدد الأصوات في آخر إنتخاب لمجلس الإدارة محله عضواً في مجلس إدارة المصرف.
9) To release from liability and indemnify the Board of Directors in respect of the operation of the Bank during the financial year ended 31 December 2016.		(9) إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عنكل ما يتعلق بتصرفاتهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر2016.
10) To authorise the Board of Directors in relation to the appointment/ reappointment of external auditors for the financial year ending 31 December 2017 and to determine their remuneration, subject to approval from Central Bank of Bahrain.		10) تفويض مجلس الإدارة فيما يتعلق بتعيين/ إعادة تعيين مدققي الحسابات الخارجيين للسنة المالية 2017 للمصرف، وتحديد اتعابهم بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي.
11) To approve the appointment/ reappointment of the Shari'ah Supervisory Board for the financial year ending 31 December 2017 and to authorise the Board of Directors to determine their remuneration.		11) المصادقة على تعيين/ إعادة تعيين هيئة الرقابة الشرعية للمصرف للسنة المالية 2017، وتقويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم.
اسم المساهم Name of the shareholder	توقيع المساهم Signature of the shareholder نموذج توقيع التوكيل	التاريخالتاريخ

PLEASE NOTE:

يرجى ملاحظة ما يلي:

Shareholders whose names are registered in the share register of the Bank on the date of the meeting are entitled to attend in person, or appoint a Proxy to attend, the meeting and vote on behalf of such shareholder provided that such Proxy is not a director or employee of the Bank (unless the Proxy is a first degree relative of that shareholder) and the Proxy need not be a shareholder of the Bank.

1- يحق للمساهمين المسجلين في سجل الأسهم للمصرف بتاريخ الاجتماع الحضور شخصياً أو تعيين وكيل عنهم ليقوم بحضور الاجتماع والتصويت نيابة عنهم وذلك شريطة أن لا يكون ذلك الوكيل أحد أعضاء مجلس إدارة المصرف أو أحد الموظفين العاملين في المصرف (إلا إذا كان الوكيل تربطه علاقة قرابة من الدرجة الأولى بذلك المساهم) ولا يشترط بالوكيل أن يكون من بين مساهمي المصرف.

- This Form of Proxy must be in writing signed by the shareholder or, if the shareholder is a corporation, be signed by a duly authorised representative of the Corporation and the Corporations stamp needs to be affixed on the Proxy form.
- 3. The Proxy Form must be submitted to the Bank, no later than 24 hours before the meeting date.
- 4. The Proxy or the representative as appointed above shall carry a photo identity card issued by a Government Authority to the meeting as proof of identity.
- 5. If you wish your proxy to cast your votes "In Favour" or "Against" a resolution you may insert an 'X' in the appropriate box. If you do not wish your proxy to vote on any particular resolution, you may insert an 'X' in the 'Abstain' box. An 'Abstain' is not a 'vote' and will not be counted in the calculation of the votes 'In Favour' or 'Against' a resolution.

- 2- إن نموذج التوكيل هذا يجب أن يتم بشكل خطي وأن يتم توقيعه من قبل قبل المساهم، أو في حالة كان المساهم شركة أن يتم توقيعه من قبل مفوض بالتوقيع أصولاً لتلك الشركة وبشرط وجود ختم الشركة على نموذج التوكيل.
- 3- يجب تقديم نموذج التوكيل إلى البنك قبل 24 ساعة على الأقل من موحد الاجتماع المحدد.
- 4- يجب على الوكيل أو المندوب المعين على النحو المنكور أعلاه اصطحاب بطاقة هوية تحمل صورته الشخصية وصادرة عن إحدى الهيئات الحكومية إلى الاجتماع كإثبات لهويته.
- 5- إذا كنت ترغب في أن يقوم وكيلك بالتصويت "مع" أو "ضد" أحد القرارات، يمكنك وضع علامة "X" في المربع الملائم. وفي حال رغبتك في عدم قيام وكيلك بالتصويت على أي من القرارات، يمكنك وضع علامة "X" في مربع "الامتناع عن التصويت". إن "الامتناع عن التصويت" لا يعد "صوتاً" ولن يتم عدّه عند حساب الأصوات التي هي "مع" أو "ضد" أي من القرارات.